EXTERIOR ROLLER BLINDS 室外卷帘







EXTERIOR ROLLER BLINDS

室外卷帘



Focal Shade Exterior Roller Blind System has been designed to be suitable for indoor and outdoor use also the system can hold up to 15 kg of fabric. Exterior Roller Blind System was designed for high durability to suit all applications.

Wide choices of flame retardant fabrics are available, from simple plain polyesters to highly technical performance glass fiber fabrics e.g. UV heat reflective coated, water/oil repellant coated and antibacterial fabric etc.

富高室外遮阳卷帘系统是专为室内和室外窗户而设的遮阳方案,该系统可支撑帘布重高 达 15 kg 。室外卷帘系统设计经久耐用,适合各种对室内遮阳的需求。

多种室外防火卷帘布可供选择,从最简单的平纹涤纶到高性能的玻璃纤维帘布,如 UV 热能反射涂层,防水 / 防油涂层和抗菌布料等。

Applications 应用

- Office, Hotel, Restaurant, Retail.
 办公室,酒店,餐厅,零售店。
- Luxury Residential, Service Apartment, Club House.
 高尚住宅,酒店式住宅,私人会所。

 School, Hospital and all other Public's Institutions.

学校, 医院及其他公共建筑。

Features 特点

- Side Guide Guarantees a perfect and safe performance when used externally with winds not exceeding 49km/h.
 导轨操作 可保证, 在风速不超 49 公里 / 小时时, 该导轨表现超卓。
- Crank System Is equipped with inside end-stop that allows the adjustment of the blind upper and lower stop.
 曲柄系统 – 內配有终点挡板,允许窗帘上下的调整。
- Maintenance All Exterior Roller Blinds are fitted with an easy removable cover for blind maintenance.

维护 – 所有的室外遮阳窗帘都装配了一个活动挡板方便窗帘维护。

- Motor Type A range of motor selections: Standard Wired system motor and Radio Transmission system motor.
 电机种类 – 系列电机可供选择:标准有线控制电机,无线电控制的电机。
- Control Option Available in crank and motorized operation. 操作模式 – 手动操控和电机操控。
- Aluminum Box Color options white, black, silver and bronze the components available color are grey, white, black and brown this can be used to match the system and the environment around it.

铝盒 – 颜色选择有白色,黑色,银色和铜色,组件可用颜色有灰色,白色,黑色,和褐色,以便系统和周围环境的搭配。

• **Zip** – Zip side guide tension system is designed to eliminate light gaps and to stop the fabric from coming out of the side guilds. This offers the maximum wind resistance, 100% black out and is able to give a long life cycle.

Zip-Zip 边导轨张力系统可以将面料与窗户间的光线缝完全阻隔。此系统可以承受最大风阻力,100% 遮光,并且使用寿命超长。











